

HP 台式迷你电脑 500GB 硬盘/ I/O 模块



扩展您的存储空间和兼容性

将额外的硬盘驱动器添加到您的 HP 台式迷你电脑，并通过 HP 台式迷你 500GB 硬盘/ I/O 模块使其与您现有的和传统的外围设备兼容。

简单组装

使用附带的螺丝将模块滑入并挂钩到电脑上，使用附带的 USB3.0 电缆连接，并使用集成的 VESA 支架将模块放置在您需要的任何地方。

增加您的存储空间和灵活性。

为您的系统添加额外的 500GB 以获得快速、可靠的文件存储。通过一个 PS/2 端口和一个串行端口获得传统外围设备连接。

使其安全

使用每个套件中附带的安全螺丝将您的 HP 台式迷你电脑¹物理固定到模块上。

混搭

使用此模块与另一个模块一起，或者与安全套一起，为您的 HP Desktop Mini 创建一个定制解决方案。¹

屡获殊荣的支持

放心，享受一年有限保修期。

HP Desktop Mini 500GB HDD/ I/O 扩展模块



型号	K9Q82AA	
尺寸 (宽 x 长 x 深)	0.9x7x6.9英寸 (22.8x177 x174.6毫米)	
重量	729克 (27.7'盎司)	
颜色	杰克黑色	
主机接口	USB3.0 Type B 雌性连接器	
模块上包含的端口	PS/2, 串行, USB3.0 Type B 到 Type A 连接器在 ODD、HDD/I/O 和 I/O 模块上*	
	*PC 将 PS/2 和串行识别为 USB 到串行连接, 并不适用于需要本地串行连接的外围设备。	
电源	USB 3.0 Type B	
VESA 安装	是的, 100毫米	
连接器	信号输出: USB3.0TypeB	
容量	500,107,862,016字节	
接口	串行ATA (6.0Gb/s)	
同步传输速率 (最大)	高达6Gb/s	
缓存	16 MB	
寻道时间 (典型读取, 包括控制器开销, 包括稳定时间)	单磁道	2 ms
	平均	11 ms
	全程	21 ms
旋转速度	7200 rpm	
逻辑块	625,142,448	
系统要求软件	Windows8.1, 驱动程序位于HP.com上, 适用于HPEliteDesk800DesktopMini, HPEliteDesk705DesktopMini, HPProDesk600DesktopMini	
选件包内容	扩展模块, 34mm梯子螺丝, 38mm梯子螺丝, 129mm安全的torx螺丝, 154mm安全的torx螺丝, 129mm torx螺丝, 154mm torx螺丝, 150mm USB3.0 TypeB USB到TypeA电缆, 180mm USB3.0 TypeB USB到TypeA电缆, 安装指南, 保修	
扩展模块概述	这些模块可以直接安装在DM上, 也可以使用套件中的螺丝安装到另一个模块上, 使模块可以滑入到位。所有模块都可以与包裹在安全/Dual VESA套筒中的PC一起使用, 并且都可以按照标准VESA 100mm要求安装。两种选项都可以使用防篡改螺丝固定到位。它们通过单个USB连接电缆供电。HP260和ProDesk400可以通过在单位背面的2个USB TypeA端口支持同时使用2个扩展模块	
兼容性	HP260台式迷你机, HP ProDesk400台式迷你机, HP ProDesk600台式迷你机, HP EliteDesk705台式迷你机, HP EliteDesk800台式迷你机	

注册更新
hp.com/go/getupdated



与同事分享



为此文档评分

©版权所有 2015 年惠普发展公司。此处所包含的信息如有更改, 恕不另行通知。惠普产品和服务的唯一保修声明已在附带的明确保修声明中列明。本文中不应被解释为构成额外保修。惠普不对本文中包含的技术或编辑错误或遗漏承担责任。



HP Desktop Mini 500GB HDD/ I/O Module



Expand your storage and compatibility

Add an extra hard drive to your HP Desktop Mini PC and enable compatibility with your existing and legacy peripherals with the HP Desktop Mini 500GB HDD/I/O Module.

Easy assembly

Slide and hook the Module to the PC with the included screws, connect with the included USB 3.0 cable, and use the integrated VESA mount to place the Module wherever you need it.

Increase your storage and your flexibility.

Add an extra 500 GB to your system for fast, dependable file storage. Get legacy peripheral connectivity with one PS/2 port and one serial port.

Make it secure

Physically secure your HP Desktop Mini¹ to the Module with the security screw included in each Kit.

Mix and match

Use this Module alongside another Module, or with the Security Sleeve, to create a custom solution for your HP Desktop Mini.¹

Award-winning support

Rest easy with a one-year limited warranty.

¹ Each sold separately. See product QuickSpecs for exact configurations.

HP Desktop Mini 500GB HDD/ I/O Expansion Module



Model number	K9Q82AA	
Dimensions (w x l x d)	0.9 x 7 x 6.9 in (22.8 x 177 x 174.6 mm)	
Weight	729g (27.71oz)	
Color	Jack Black	
Host Interface	USB 3.0 Type B female connector	
Ports Included on module	PS/2, Serial, USB 3.0 Type B to Type A connector on the ODD, HDD/ I/O, and I/O modules*	
	*PC will recognize PS/2 and Serial as a USB to serial connection and is not intended use with peripherals that require native serial connectivity.	
Power	USB 3.0 Type B	
VESA mount	Yes, 100mm	
Connectors	Signal output: USB 3.0 Type B	
Capacity	500,107,862,016 bytes	
Interface	Serial ATA (6.0 Gb/s)	
Synchronous Transfer Rate (Maximum)	Up to 6 Gb/s	
Cache	16 MB	
Seek Time (typical reads, includes controller overhead, including settling)	<i>Single Track</i>	2 ms
	<i>Average</i>	11 ms
	<i>Full-Stroke</i>	21 ms
Rotational Speed	7200 rpm	
Logical Blocks	625,142,448	
System Requirements Software	Windows 8.1, Driver located on HP.com for HP EliteDesk 800 Desktop Mini, HP EliteDesk 705 Desktop Mini, HP ProDesk 600 Desktop Mini	
Option kit contents	Expansion module, 3 4mm ladder screws, 3 8mm ladder screws, 1 29mm secured torx screw, 1 54mm secured torx screw, 1 29mm torx screw, 1 54mm torx screw, 1 50mm USB 3.0 Type B USB to Type A cable, 1 80mm USB 3.0 Type B USB to Type A cable, Installation guide, Warranty	
Expansion Module Overview	These modules can be mounted to the DM directly and to another module with screws in the kit that allow the module to slide into place. All modules can be used with the PC that is wrapped in the Security/Dual VESA Sleeve, and all can be mounted with standard VESA 100mm requirements. Both options can be secured in place with a tamper-resistant screw. They are powered by a single USB connection cable. The HP 260 and ProDesk 400 can support 2 expansion modules at a time using 2 USB Type A ports on the back of the unit	
Compatibility	HP 260 Desktop Mini, HP ProDesk 400 Desktop Mini, HP ProDesk 600 Desktop Mini, HP EliteDesk 705 Desktop Mini, HP EliteDesk 800 Desktop Mini	

Sign up for updates
hp.com/go/getupdated



Share with colleagues



Rate this document

© Copyright 2015 Hewlett-Packard Development Company, L.P. The information contained herein is subject to change without notice. The only warranties for HP products and services are set forth in the express warranty statements accompanying such products and services. Nothing herein should be construed as constituting an additional warranty. HP shall not be liable for technical or editorial errors or omissions contained herein.

